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Møtereferat 

16.06.2020 

Tidspunkt 

Styremøtet i Nes JFF ble avholdt kl.18.00 den 16.06.2020 på Røde kors huset. 

Til stede 

Irene Hagen, Kåre Peder Rasmushaugen, Ceccilie Næss og Ove Corneliussen 

Ikke til stede 

Jan Sauthon, Torbjørn Erntzen, Tor Dalevoll, Erling Brekke, Sverre Hamre 

Godkjenning av innkalling 

Saksliste: Budsjettavstemming, aktivitetskalender, leder 

hytte/hundutvalget trukket seg, status jaktkort. 

Sak 23/20 Leder hytte/hundeutvalg 

Jan Sauthon har trukket seg fra sine verv, og forslaget som foreligger er at Tor 

Dalevoll tar ansvar for hyttene og Torbjørn Erntzen tar hundeutvalg. Dette er de 

tilstedeværende enige i. Alternativt kan det kalles inn vara medlemmer til styremøter 

ved behov der det kreves fulltallig styret. Rollene bør gjennomgås og «ryddes» før 

neste årsmøte, slik at vi får en ryddig syrestruktur fremover. 

Sak 24/20 Jaktkort 

Bra med søkere på jaktkort inne fristen, og det ser ut som at de som har søkt vil få 

kort. Jaktgruppa skal fordele disse etter hvert. 

Sak 25/20 dugnad/Aktivitetskalender 

- Lavoen til fiskegruppa er så og si ferdig satt opp. Noe smått gjenstår der, og 

vil bli gjort ferdig fortløpende. 

- Det er ryddet på banen av skivemateriell og slik utstyr på riflebanen, dette må 

det kjøpes inn mye nytt av. 

- Automatikken virker fremdeles ikke på banen ifølge Kåre Peder. Dette ble 

bekreftet mandag 08.06.20 av rovviltgruppa, på tross av at dette skulle være 

ordnet av tidligere ansvarlig for riflegruppa. Torbjørn eller Irene bør kontakte 

Kongsberg Våpenfabrikk, eventuelt høre med Flå JFF om assistanse for å 

ordne dette igjen samt få opplæring i utstyret. 

- Ledningsopplegg for skjermer til automatikken bør gås over og gjøres noe 

bedre rustet mot fukt og ytre påvirkninger. Sjekk gjerne koblingene på 

haglebanen også. Noen kyndige bør se på dette. 

- Finne ut av gjenstående snekkerarbeid på hytten i Todalen, og montere en 

rimelig lampe ved utgangsdøren. Trappen inn er meget glatt om høsten når det 

fryser på, bør gjøres noe med denne for å unngå skader ved glatt underlag og 

fall. 
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- Buene på Trytetjern, er de flyttet? Og hvor er de i såfall flyttet? Til Todalen 

eller Langevann, eller kan det settes en bu på skytebanen for noe der? 

Torbjørn må undersøke dette nærmere og informerer videre om dette. 

Sak 26/20 tilføyelser til Sak 22/20 Budsjett 

- Kvinnegruppa informerer om at de har fått bevilget midler fra sentralt i NJFF. 

Det vil bli noen aktiviteter i gruppa i løpet av høsten. 

- Budsjettavstemming for resterende budsjett foreslås avgjort på epost som 

tidligere avtalt. Dette gjelder for resterende budsjett ifølge forrige styremøte 

for Hundeutvalget. Ref sak 22/20: «Hund- og viltstellgruppa ber om 15000,- 

til kurs og revebås, Styret godkjenner ikke kursing i dette møtet og utsetter 

stemming om dette 1 uke inntil en redegjørelse for hva foreningen kan få 

tilbake for kurset er på plass.» Dette må Leder Torbjørn ta tak i å få 

gjennomført. 

Sak 27 Storviltjakt og utvidet jakttid i h.h.t. SNO 

SNO har åpnet for utvidet jakt fra 10.08.20 til og med 31.01.21 på storvilt. Det har 

ikke kommet noe spesifikt fra grunneigarlaget om dette skal etterfølges, så i 

utgangspunktet forholder vi oss til den ordinære ordningen foreløpig med oppstart 

25.09.20. Dette bør undersøkes nærmere, og kontakt med grunneigarlaget må 

opprettes for avklaring av dette. Kvoten er det samme som forrige år, 8 dyr totalt. 

Kåre Peder tar dette ansvaret, og formidler dette videre før jaktstart. 

 

Møte hevet 

Møtet ble hevet kl.20.00 av Nestleder Irene Hagen. Neste styremøte må bli før 

10.08.20. 

Referert av: Ove Corneliussen 

  

 


